

BOC VISA BUSINESS CARD HKD150 LIMOUSINE BOOKING FORM

中銀 VISA 商務卡港幣\$150 轎車預訂表格

Reservation Office: (E-mail) cs@point-links.com
(Tel) 2544 5550 / (Fax) 2545 2823
(Office hours) 0900-1300, 1400-2300 daily

Booking Date 預訂日期:

Part I) PASSENGER(S) INFORMATION 乘客資料

Passenger Name 乘客姓名:	Contact Number 聯絡電話:
Contact Person 聯絡人:	Contact Number 聯絡電話:
Total No. of Passengers 人數:	
Email for Confirmation 電郵供預約確認回覆用:	

Part II) SERVICE DETAILS 服務詳情

ARRIVAL (接機)				DEPARTURE (送機)			
Date 日期:	ETA 航班預計到達 時間: a.m. / p.m.	Flight No (If applicable) 航班號碼 (如適 用)	No. of Pax 人數:	Date 日期:	Pick Up Time 出發時間: a.m. / p.m.	Flight No (If applicable) 航班號碼 (如適 用)	No. of Pax 人數:
Pick Up Address 出發地址: Hong Kong International Airport — location details will be provided during booking confirmation				Pick Up Address 出發地址: (Please provide in English 請提供英文)			
Destination Address 目的地地址: (Please provide in English 請提供英文)				Destination Address 目的地地址: Hong Kong International Airport			
Remark 備注:				Remark 備注:			
Vehicle Preference 車型: <input type="checkbox"/> Tesla Model S 4-Seater (4人座) <input type="checkbox"/> Benz S-Class 4-Seater (4人座) <input type="checkbox"/> Toyota Alphard 6-Seater (6人座)				Vehicle Preference 車型: <input type="checkbox"/> Tesla Model S 4-Seater (4人座) <input type="checkbox"/> Benz S-Class 4-Seater (4人座) <input type="checkbox"/> Toyota Alphard 6-Seater (6人座)			

* Vehicle models subject to availability. (車型須視乎實際情況而定)

* Extra pick-up/drop off points will be subject to surcharges. (中途額外停站需每站另收費)

Part III) VISA CARD INFORMATION 信用卡資料

Card Holder Name 信用卡持卡人姓名:	
Credit Card Number 信用卡號碼:	
Expiry Date (MM/YY) 信用卡到期日 (月/年):	

TERMS & CONDITIONS

- Offer is valid for scheduled journey from 1 July 2017 to 31 December 2017 (both dates inclusive) only.
 - Cardholders shall settle all payment including deposit (if applicable) by BOC Visa Business Card ("Eligible Card").
 - Cardholders are required to settle payment with Eligible Cards for a single transaction with minimum spending of HKD 1,000 or equivalent HKD amount in foreign currency ("Eligible Transaction") within 30 days prior to reservation during the offer period. Cardholders are eligible for the limousine single trip service for every Eligible Transaction. Cardholders must provide proof of Eligible Transactions at the time of the limousine service reservation. No reservation shall be processed without proof of Eligible Transactions. Each Cardholder entitle maximum of 4 limousine single trip services in each calendar month.
 - For reservations, please call Point Links customer service hotline +852 2544 5550 or email cs@point-links.com.
 - All reservations are required to be made at least two working days in advance (Office hours: 0900-1300, 1400-2300 daily includes public holidays).
 - 30 days advance booking is accepted.
 - All amendments and cancellations of accepted bookings must be lodged with the Point Links at least one day in advance. Otherwise, full service fee will be charged.
 - Offer is not transferable, and cannot be redeemed or exchange for cash or discounts.
 - Quotas apply. All reservations are subjected to availability and the final confirmation by Point Links. (e.g. special transportation arrangement, typhoon signal No. 8, black rainstorm signal etc.)
 - Offer applies to vehicle models of Tesla Model S, Mercedes-Benz S-Class and Toyota Alphard upon cardholder's selection, subject to availability. Point Links reserves the right to replace the vehicle of similar grade when necessary.
 - The number of baggage allowed is subject to the luggage compartment capacity of the type and model of the vehicle used.
 - Rates include driver service fee, bridge, tunnel and highway tolls and fuel charges. Each way is limited to one destination.
 - All surcharges incurred in the course of service (e.g. extra drop off, mid-night surcharge) will be billed to cardholders afterwards.
 - Point Links assumes no liability including, but not limited to flight and travel delays incurred as a result of the use of the service on offer.
 - In case of any dispute, BOC Credit Card (International) Ltd (the "Company") & Point Links reserves its right of the final decision.
 - The Company accepts no liability for the quality of services provided by the participating merchants.
 - The Company & Point Links reserves its right to change the information given above and the offer Terms and Conditions at any time without prior notice.
 - In the event of any discrepancy or inconsistency between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.
 - Surcharge:
 - Mid-night (Tesla: between 2300-0659, Mercedes-Benz S-Class and Toyota Alphard: between 0001-0559): HKD130/way
(Departure: pick up time / Arrival: estimated arrival time)
 - Extra drop off: HKD250/stop (max. 2 extra stops with en-route)
 - Pick up with welcome signage: HKD250/way
 - Waiting (counting after free waiting time): Tesla: HKD488/hour, Mercedes-Benz S-Class and Toyota Alphard: HKD200/15minutes
(Departure: free waiting time is 10 minutes)
(Arrival: free waiting time is 1 hour from the actual arrival time)
- Cardholder will be considered as no-show if waiting time excess 30 minutes from scheduled pick-up time or 1.5 hours from flight actual arrival time, full service fee will be charged.

條款及細則

1. 優惠有效期僅限用於 2017 年 7 月 1 日至 12 月 31 日(首尾兩日包括在內)之行程。
 2. 所有費用，包括訂金及附加費(如適用)，必須以中銀 VISA 商務卡(「合資格信用卡」)支付。
 3. 於優惠期內，客戶須以合資格信用卡作單一簽賬最少港幣\$1,000 或等值港幣的外幣金額(「合資格簽賬」)並於簽賬日起 30 日內預約。每合資格簽賬只可享用一次單程轎車服務。客戶必須於預約轎車服務時出示合資格簽賬之存根證明。如未能出示有關證明，恕不接受預約。每位客戶每月最多可享用 4 次單程轎車服務。
 4. 客戶可致電自在通客戶服務熱線+852 2544 5550 或電郵至 cs@point-links.com 預訂服務。
 5. 所有服務須於使用前最少 2 日預訂(服務時間為每天 0900-1300, 1400-2300 (包括公眾假期))。
 6. 只接受提前 30 天之預訂。
 7. 更改及取消已預訂之服務，必須提前至少使用前 1 日作出通知。否則需收取全數服務費。
 8. 優惠不得轉讓，亦不可兌換現金或折扣。
 9. 優惠設有限額。所有預訂須視乎服務當日供應情況而定，並由自在通確認作實。(如特別交通安排，8 號風球信號，黑色暴雨信號等情況)。
 10. 提供之轎車型號包括 Tesla Model S, 平治 S 系及豐田 Alphard，惟用車安排將視乎實際情況而定，自在通保留以同級車款代替的權利。
 11. 行李容量以車輛行李廂容量為準。
 12. 費用包括司機服務小費、燃油費及基本路橋費。每程限一個目的地。
 13. 如於服務當天產生額外費用(如中途額外停站、午夜附加費)，所有額外之費用將於服務後向客戶收取。
 14. 自在通對因享用此服務，包括但不限於航班及行程延誤所引致的損失概不負上任何責任。
 15. 如有任何爭議，中銀信用卡(國際)有限公司(「卡公司」)及自在通擁有最終及具約束力之決定權。
 16. 卡公司並非此優惠服務的供應商，故不會就有關服務承擔任何責任。
 17. 卡公司及自在通保留修改、變更或取消此優惠之任何事項或其條款及細則之權利，毋須事前通知。
 18. 如此條款及細則的中、英文版有所差異，一概以中文版為準。
 19. 額外費用:
 - 午夜附加費(Tesla: 2300-0659 之間, 平治 S 系及豐田 Alphard:0001-0559 之間): HKD130/每程
(送機:出發時間 / 接機:航班預計到達時間)
 - 中途額外停站: HKD250/每站 (最多加兩站, 只限順路)
 - 舉名牌迎接: HKD250/每程
 - 逾時等候費(免費等候時間後開始計算): Tesla: HKD488/小時, 平治 S 系及豐田 Alphard :HKD200/15 分鐘
(送機:免費等候時間為 10 分鐘)
(接機:免費等候時間為航班實際到達後 1 小時)
- 送機服務等候時間超過 30 分鐘或接機服務於航班實際到達後等候超過 1.5 小時，均當作客戶缺席而取消服務，該項服務費用將全額收取。